

SU møte #5-2024		Dato:	25.09.2024
Protokoll		Tid:	19.30
Emne:	SU møte #5-2024		
Plassering:	Teams		
Tilstede:	Tommy Botten Jensen, Kristian Moxnes, Anna Fasting, Anders Mæland (Leder), Knut Lien, Sten Rune Myrland (MSJ)		
Ikke møtt:	Harald Kvande (Sykemeldt)		

Agenda

SAK	Beskrivelse	Ansvar	Type
1	Godkjenne referat SU møte #3 og # 4-2024.	Alle	Beslutning
2	Habilitetsvurdering for møtet	Alle	Beslutning
3	Hoppforbud	Alle	Orientering
4	Status HI-Planer - "Mal" for 2025	Alle	Diskusjon
5	Status - Rusmiddelbruk på Norske hoppfelt	Alle	Orientering
6	Skjermtabell - elev/opsamling	Alle	Diskusjon
7	OBSREG (fast agenda-punkt)	Alle	Beslutning
8	Eventuelt		
9	Neste møte	Alle	Beslutning

Protokoll

Sak	Beskrivelse	Type
1	<p><u>Godkjenne referat SU møte #3 og #4-2024.</u></p> <p>SU har sett behov for å dele opp referatføringen i et detaljert internt referat og et renskrevet eksternt referat.</p> <p>Behovet kommer siden det kan oppstå usikkerhet rundt grunnlaget og diskusjonen for gamle beslutninger fattet i SU.</p> <p>Vedtak:</p> <p>Referatet fra SU-møte #3 og #4 inneholder ingen punkter for eksternt referat.</p>	Beslutning
2	<p><u>Habilitetsvurdering for møtet</u></p> <p>Ingen habilitetsproblemer identifisert.</p>	Beslutning
3	<p><u>Hoppforbud</u></p> <p><u>Formål:</u> Hvordan sikre at et medlem ikke får hoppet ved ilagt hoppforbud ?</p> <p><u>Bakgrunn:</u> I dag sendes mail ut til alle HI'er ved ilagt hoppforbud og når dette oppheves. I tillegg settes kompetansen (lisensen) til ikke gyldig i Minidrett. HI'ene må så sørge for at vedkommende blir "flagget" i klubben sitt manifestssystem. Dette er ikke et vannrett system.</p> <p><u>Forslag til vedtak:</u> Det jobbes med et nytt lisenssystem hvor mulighetene vil være større i og med at vi selv i større grad kan utforme dette slik som vi ønsker.</p>	Diskusjon
4	<p><u>Status: HI-planer</u></p> <p>Gjennomlesing og tilbakemeldinger til HI-planer 2024 er ferdig.</p> <p>Det jobbes med en mal med tilhørende "Tips for å skrive en god HI plan" som SU ønsker å sende ut til alle HI'er i første del av vinteren.</p>	Diskusjon
5	<p><u>STATUS: Rusmiddelbruk på Norske hoppfelt</u></p> <p>AM orienterte om planene for "Forebygging av rusmiddelbruk i F/NLF"</p> <p>SU tok orienteringen til etterretning</p>	Orientering

6	<p><u>Skjermtabell - elev/opsamling</u></p> <p><u>Bakgrunn:</u> Det er identifisert ulogiske retningslinjer hva gjelder skjermtørrelse under gjenopptagelse av hopping fra status som elev og videre til A-lisens</p> <p><u>Formål:</u> Finne en måte å rette opp i skjermtabell eller gjenutstedelse:</p> <p><u>Vedtak:</u></p> <p>Endring i HB vedlegg 1 del 100: HIs plan for tilbakeføring i sporten inkluderer også skjermtørrelse.</p>	Beslutning
7	<p><u>OBSREG</u></p> <p><u>Formål:</u> Dele og reflektere over nye OBSREG internt i SU. Observere trender og spesielle rapporteringspliktige hendelser</p> <p><u>Forslag til vedtak:</u> intet</p>	Diskusjon
8	<p><u>Eventuelt</u></p>	
9	<p><u>Neste møte</u></p> <p>Tentativt 07.11.2024 kl 19.30</p> <p>Møtet avsluttet kl 21:40</p>	Beslutning